
Protokół Nr XIII/07
z XIII Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 30 sierpnia 2007 r

Posiedzenie XIII Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad  siedziby  Starostwa  Powiatowego  w  Ustrzykach  Dolnych  według
poniŜszego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Informacja  o  działalności  Powiatowego  Oddziału  Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa
5. Informacja o wykonaniu budŜetu Powiatu Bieszczadzkiego za I półrocze

2007.
6. Podęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 r
2) nieodpłatnego przekazania środków trwałych na SP ZOZ
3) uchwalenia  Powiatowego Programu Zapobiegania  Przestępczości

oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku Publicznego
na lata 2007 – 2010

4) wyraŜenia  zgody  na  sprzedaŜ  lokali  uŜytkowych  połoŜonych  w
Łobozewie Górnym, gmina Ustrzyki Dolne

5) przejęcia  na  własność  Powiatu  Bieszczadzkiego  nieruchomości
Skarbu Państwa, połoŜonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne

6) wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na
które  przeznaczone  zostały  środki  Państwowego  Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i zapytania radnych.
9. Zakończenie 

Ad. 1.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

    Otwieram XIII  Sesję  Rady powiatu i  stwierdzam, Ŝe na 15 radnych jest
obecnych 12 radnych ( lista obecności w załączeniu ), w związku z tym obrady



są prawomocne. Następnie Przewodniczący pyta czy są jakieś uwagi odnośnie
porządku obrad?

Propozycji zmian nie było.

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został przez niego przeczytany i
podpisany do którego nie miał zastrzeŜeń, znajduje się on w Biurze Rady i był
do wglądu Pań i Panów Radnych.  Dlatego teŜ zaproponował, aby przyjąć go
bez odczytywania.

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3.

Przewodniczący rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.

Proszę  Panią  Monikę  Kowalczyk  –  Kierownik  Wydziału  Organizacyjnego,
Kultury i Zdrowia o przedstawienie tej informacji.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Na dzisiejszej sesji  gościmy  Panią  Jadwigę  Neroj Kierownika Powiatowego
Oddziału Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.
Proszę  Panią  Jadwigę  Neroj  o  zabranie  głosu i  przedstawienie  informacji o
działalności tego oddziału.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak występuje z pytaniem co zrobić  w
sytuacji gdy wilk zjadł kozę.



Pani  Jadwiga  Neroj  –  podstawą  do  jakichkolwiek  działań  musi  być  jakiś
dokument  zaświadczenie, Ŝe ta koza została zagryziona.
Przewodniczący Pan Piotr Korczak – Problem jest  w tym, Ŝe z niej  nic nie
zostało

Pani Jadwiga Neroj – to takie zaginięcie trzeba zgłosić na Policję.

Ad.5.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja o wykonaniu
budŜetu Powiatu Bieszczadzkiego za I półrocze 2007 r

Proszę Panią Barbarę Pabis o zabranie głosu.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski – Wicestarosta

Pragnę uzupełnić informację przedstawioną przez P. Skarbnik o zadaniach jakie
były realizowane w oświacie . W okresie wakacji prowadzone były drobne prace
remontowe w szkołach w Bieszczadzkim Zespole Szkół Zawodowych na kwotę
ok. 30.000 tyś.  w Specjalnym Ośrodku Szkolno Wychowawczym prace będą
robione dopiero we wrześniu z uwagi na przebywającą tam kolonię. Natomiast
w Liceum Ogólnokształcącym  prace związane z wymianą  stolarki  okiennej
będą wykonywane we wrześniu za środki pozyskane z zewnątrz.

Ad. 6.pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  obrad  tj.  podjęcie  uchwały  w
sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 r

Proszę Panią Barbarę Pabis o zabranie głosu.

W  projekcie  uchwały,  który  Państwo  Radni  otrzymaliście  proponuje  się
zwiększyć  budŜet  powiatu  o  kwotę  1.354.224,15  zł  otrzymaliśmy  dotację
celową  z  Podkarpackiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  kwocie  120.000  zł  z
przeznaczeniem  na  dofinansowanie  realizacji  inwestycji  i  zakupów



inwestycyjnych własnych powiatu. Otrzymaliśmy równieŜ kwotę 20.000 tyś. od
Gminy Lutowiska na remont szpitala w Ustrzykach Dolnych.
Pozyskaliśmy równieŜ  środki  od Lasów Państwowych  na  przebudowę  drogi
Ustjanowa – Łobozew – Daszówka w kwocie 500.000 zł.
Proponuje się zwiększyć budŜet dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach o
kwotę  306.256 zł  na zakup materiałów i  wyposaŜenia.  W rozdziale  85 415
zwiększyć  środki  o  40.000  na  zadanie  „Wykorzystaj  szansę  równaj  do
najlepszych”

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?

W związku z  tym,  Ŝe  uwag i  wniosków nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6 pkt.2 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  obrad  tj.  podjęcie  uchwały  w
sprawie nieodpłatnego przekazania środków trwałych na SP ZOZ

Głos  zabiera  Pan  Starosta  Krzysztof  Gąsior   -  WyposaŜa  się  SP  ZOZw
Ustrzykach Dolnych w środek trwały , zwiększa się  wartość tego budynku o
kwotę  796.608,49  zł  jest  to  wymiana  stolarki  okiennej,  budowa  szybu
windowego.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma  jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?

W związku z  tym,  Ŝe  wniosków i  uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do glosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6 pkt.3



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. uchwalenia Powiatowego
Programu  Zapobiegania  Przestępczości  oraz   Ochrony  Bezpieczeństwa
Obywateli i Porządku Publicznego na lata 2007 –2010

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior – Starosta 

Zarządzeniem  Starosty  Bieszczadzkiego  została  powołana  Komisja
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w skład, której są delegowani z Rady
Powiatu Pan Wiesław Stebnicki, Artur Woźny z Komendy Powiatowej Policji
Stanisław Dziedzic, Grzegorz Koczera oraz powołani przez Starostę Arkadiusz
Lupa, Wiktor Fidor, Jan Marcinkowski i powołana przez Prokuratora w Lesku
Pani Maria Chrzanowska. Komisja ta  spotkała się 2 razy na wstępie opracowała
projekt tego programu, który został przesłany do 3  Gmin i do chwili obecnej nie
otrzymaliśmy  odpowiedzi  czyli  został  zaakceptowany.  Dosłownie wczoraj
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Porządku Publicznego pracowała
nad tym projektem i nie ma Ŝadnych zastrzeŜeń. 
Głównym celem tego programu jest podniesienie poczucia bezpieczeństwa.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?

Glos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski 

Program  jest  dobry  w  poprzedniej  kadencji  program  teŜ  był  uchwalany  i
mówiłem, Ŝeby chociaŜ 20% z tego wykonać a zrobione zostało więcej chodzi
drogi. Moja wola jest taka aby utrzymać taki stan bezpieczeństwa jaki jest na
chwilę obecną. Rok temu rozmawiałem z Komendantem na temat monitoringu
ustawienia radarów jednak do dzisiaj nic nie zrobiono. Proponuje aby radary
umieścić między Ustrzykami a Krościenkiem a drugi na drodze Wojewódzkiej.
Proponuję, Ŝeby nie kontrolowała Policja tylko StraŜ Graniczna. Panie Starosto
zwracam się z prośbą aby taki plan był co najmniej  raz w roku  podawany na
sesji jaki jest stan bezpieczeństwa.

Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior

Ta informacja jest objęta ustawą, Ŝe raz do roku musi być podawana.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk 



Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?

W  związku  z  tym,  Ŝe  więcej  wniosków  i  uwag  nie  było  Przewodniczący
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.6.pkt.4

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu  obrad tj.  przejęcia  na własność
Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości Skarbu Państwa, połoŜonej na terenie
miasta Ustrzyki Dolne.

Glos zabiera Pani Irena Krzywowiąza – Kierownik Wydziału Geodezji  i
Gospodarki Nieruchomościami

Są  to  dwa  lokale  lokale  mieszkalne  po  byłym  SP  ZOZ  połoŜone  we  wsi
Łobozew. Przedstawiła ogólną mapę gdzie ten budynek jest połoŜony, następnie
pokazane były zdjęcia lotnicze z nałoŜoną mapą ewidencyjną. Lokale te zostały
przeznaczone do sprzedaŜy jako lokale uŜytkowe i jeszcze został jeden lokal ale
on obecnie jest zajmowany przez SP ZOZ.

Głos zabiera Pan Radny marek Andruch

Na jakim etapie jest ta sprzedaŜ?

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza

SprzedaŜ odbędzie się w trybie przetargowym .

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?

W  związku  z  tym,  Ŝe  więcej  wniosków  i  uwag  nie  było  Przewodniczący
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.



Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6.pkt. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie  przechodzimy  do  kolejnego  punktu  obrad  tj.  podjecie  uchwały  w
sprawie przejęcia na własność Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości Skarbu
Państwa, połoŜonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne

Głos  zabiera  Pani  Irena  Krzywowiąza  –  Kierownik  Wydziału  Geodezji  
i Gospodarki Nieruchomościami

W chwili obecnej trwa procedura przejęcia od Wojewódzkiej Komendy StraŜy
PoŜarnej w Ustrzykach Dolnych przy ul. Pionierskiej na własność na Skarbu
Państwa  a  następnie  ten  budynek  wraz  z  działką  będzie  przejmowany  na
własność Powiatu Bieszczadzkiego takie jest załoŜenie Rady Powiatu. 

Przewodniczący  Rady Pan Piotr Korczak 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały?

W  związku  z  tym,  Ŝe  więcej  uwag  i  wniosków nie  było.  Przewodniczący
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6.pkt 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wprowadzenia zmian do
uchwały  w  sprawie  określenia  zadań,  na  które  przeznaczone  zostały  środki
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

Głos zabiera Pani Jowita Lach – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie

W związku z tym, Ŝe otrzymaliśmy dodatkowe środki z Państwowego Funduszu
Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  Warszawie  w  kwocie  48.990  zł
proponuje  się  je  przeznaczyć  na  dwa  zadania,  które  mają  największe



zapotrzebowanie tj. na dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych w
turnusach  rehabilitacyjnych  oraz  na  dofinansowanie  przedmiotów
ortopedycznych i środki pomocnicze.

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak

Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi odnośnie tego projektu uchwały?
Komisje pracowały nad projektami wszystkich uchwał i opinie są pozytywne.

W  związku  z  tym,  Ŝe  więcej  uwag  i  wniosków  nie  było  Przewodniczący
odczytał projekt uchwały a następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania radnych
oraz odpowiedzi na nie.
Czy w tym punkcie Panie i Panowie Radni chcą zabrać głos?

Głos zabiera Pan Radny Pan Marek Andruch
Dlaczego Ukraińcy przechodzą na swoją stronę graniczną

Głos zabiera Pan Zygmunt Ficek
Oficjalnych informacji na temat przeniesienia ukraińskich słuŜb granicznych na
swoje terytorium nie mamy, te informacje opierają się na pogłoskach. JednakŜe
mam  informacje  nieoficjalne,  Ŝe  są  czynione  przygotowania  po  stronie
ukraińskiej na terenie Smolnicy czynności  mające na celu usprawnienia tych
odpraw.  W  przeciągu  ostatniego  roku  mieliśmy  wizytę  dwóch  Komisji
Europejskich  w  sprawie  funkcjonowania  tego  przejścia.  Pierwsza  Komisja
odbyła  się  w  październiku  ubiegłego  roku  a  druga  w  maju  tego  roku.  
W  protokołach  wypadliśmy  bardzo  dobrze,  ale  do  strony  ukraińskiej  mieli
zastrzeŜenia.

Głos zabiera Pan Radny Wiesław Stebnicki

Chciałem  uzupełnić  tylko  tą  informację,  poniewaŜ  dzisiaj  dzwoniłem  do
Komendy Głównej i Pani Rzecznik powiedziała, iŜ oni w tym temacie nie widzą
przeszkód.
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak



Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania?
Korzystając z okazji, ze gości na naszej Sesji Pan Dyrektor  Maciej Flemming
jak jest sytuacja w Szpitalu.

Głos zabiera Pan Maciej Flemming – Dyrektor SP ZOZ

JeŜeli chodzi o kontrakty na 2008 r to jeszcze nie mam wiedzy na ten temat.
Będzie sporządzony operat  szacunkowy obiektów zabudowanej nieruchomości
gruntowej składającej się z prawa własności do działki o nr ewidencyjnym 12 49
oraz  budynkami  w  miejscowości  Ustrzyki  Dolne.  Rozpoczynamy  prace
remontowe  czyli  wymiana  drzwi  i  malowanie  dachu.  Poczynamy  równieŜ
starania w poszukiwaniu nowej kadry lekarskiej  ortopeda, pediatra i  dwóch
ortopedów. 26  sierpnia odbył się Festyn Parafialny na którym 147 osób zostało
przebadanych.  Chcemy  utworzyć  Bieszczadzkie  Forum  Ochrony  Zdrowia  
w celu sprawdzenia czy mieszkańcy zadowoleni są z funkcjonowania szpitala, 
a takŜe po to by podnieść poziom świadczeń. JeŜeli chodzi o sytuację strajkową
to są przeprowadzane rozmowy ze związkami zawodowymi.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Czy w tym punkcie Panie i Panowie Radni mają jeszcze jakieś pytania?
Wniosków i pytań nie było.

Ad.8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

Przechodzimy  do  kolejnego  punktu  porządku  obrad  tj.  wolne  wnioski  
i zapytania radnych.
Czy w tym punkcie Panie i Panowie Radni chcą zabrać głos?
Wolnych wniosków i zapytań nie było.

Ad.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam posiedzenie XIII Sesji
Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych.

Na tym protokół  zakończono i podpisano.

Protokołowała                                           Przewodniczący Rady Powiatu


